

中葡植物药产业化国际研讨会会议安排

(2023 年 6 月 7 日)

International Seminar on Industrialization of Chinese Phytotherapy

Products in Portugal

(7th June, 2023)

<p>一、 活动主题</p> <p>中葡植物药产品研究和产业化</p>	<p>1. Theme: Research and industrialization of Chinese phytotherapy products in Portugal</p>
<p>二、 活动时间</p> <p>2023 年 6 月 7 日 16:30-18:30 (北京时间)</p>	<p>2. Time:</p> <p>9:30-11:30 (Lisbon Time), June 7th, 2023</p>
<p>三、 活动地点</p> <p>ZOOM 线上会议</p> <p>会议号: 972 3310 1444</p> <p>会议密码: icuc2023</p>	<p>3. Platform of Meeting</p> <p>Online Session through Zoom</p> <p>Meeting ID: 972 3310 1444</p> <p>Password: icuc2023</p>
<p>四、 会议议程</p> <p>开幕式 16:30-17:00 (科英布拉大学孔子学院外方院长 周淼主持)</p> <p>(每人发言大约 3 分钟)</p> <p>领导致辞:</p> <p>1/科英布拉大学副校长 João Nuno Calvão</p> <p>2/中国驻葡萄牙使馆代表</p> <p>3/浙江中医药大学国际处处长 王颖</p>	<p>4. Program</p> <p>Opening Ceremony 09:30-10:00 (Host by Cristina Zhou, Portuguese director, ICUC)</p> <p>(about 3 minutes for each)</p> <p>Greetings from directors:</p> <p>1/ João Nuno Calvão, Vice Rector of University of Coimbra</p> <p>2/ Representative of Chinese Embassy in Portugal</p> <p>3/ Wang Ying, Director of International Relations Office, Zhejiang Chinese Medical</p>

<p>4/中国初级卫生保健基金会秘书长助理 梁宏伟</p> <p>5/黑龙江省政协秘书长 孔令全</p> <p>6/葡萄牙植物药产业发展促进会会长 崔红</p> <p>合照</p> <p>专家研讨 17:00-18:15 (叶晓主持)</p> <p>(每位专家发言 5-10 分钟 (英语))</p> <p>中国专家发言</p> <p>1. 中国森宇集团副总裁助理 俞丽园:</p> <p>2. 海力特集团董事长 许智远</p> <p>发言题目:海力特云雾栽培超有机技术在“药食同源”植物种植中的开发应用</p> <p>3. 杭州甘之草科技有限公司产品负责人 杨婕</p> <p>中国专家 4:</p> <p>中国专家 5:</p> <p>葡萄牙专家发言</p> <p>1. Maria do Céu Costa 博士, 欧洲食品安全局专家</p> <p>发言题目: 本草疗法在联结东西方中的挑战 - 葡萄牙在 21 世纪丝路中的角色</p>	<p>University</p> <p>4/ Liang Hongwei, Assistant Secretary of China Primary Health Care Foundation</p> <p>5/ Kong Lingquan, Secretary-General of Heilongjiang Provincial Committee of CPPCC</p> <p>6/ Cui Hong, Chairman of Portuguese Pytotherapy Products Industry Promotion Association</p> <p>Group Photo</p> <p>Seminar 10:00-11:15 (Host by Ye Xiao)</p> <p>(5-10 minutes for each)</p> <p>Chinese Experts</p> <p>1. Ms. Yu Liyuan, Assistant to the Vice President of Senyu Holding Group</p> <p>2. Mr. Xu Zhiyuan, Chairman of HPS Group</p> <p>Topic: HPS Group's mist cultivation technology in planting organic herbs of "homology of medicine and food"</p> <p>3. Ms. Yang Jie, Product Principal of Igancao Technology Co. Ltd</p> <p>Chinese expert 4:</p> <p>Chinese expert 5:</p> <p>Portuguese Experts</p> <p>1. Ph.D. Maria do Céu Costa, Expert of European Food Safety Authority</p> <p>Topic: Phytotherapy challenges unifying East and West – Portugal's Role in the 21st Century</p>
---	--

<p>2. Jorge Machado 博士，波尔图大学医学和生物科学学院教授</p> <p>发言题目：生物活性 IN：用于治疗幽门螺杆菌和胃癌的智能、创新和综合性生物化合物</p> <p>3. Lara Lopes 研究员，波尔图大学医学和生物科学学院教授</p> <p>发言题目：柑橘叶：东西方医学的传统和创新临床应用</p> <p>4. Rui Gonçalves 博士，北方红十字健康学院教授</p> <p>5. Ricardo Teixeira 教授，欧洲中医药协会副主席</p> <p>闭幕式 18:00 - 18:30</p> <p>(每人发言约 3 分钟)</p> <p>1/葡中中小企业商会会长 周一平</p> <p>2/葡萄牙中华总商会会长 蔡文显</p> <p>3/科英布拉大学孔子学院中方院长 李向民</p>	<p>Silk Route</p> <p>2. Ph.D. Jorge Machado, Professor of ICBAS, School of Medicine and Biomedical Sciences, University of Porto</p> <p>Topic: Bioactive IN: intelligent, innovative and integrative biocompounds for Helicobacter pylori and stomach cancer</p> <p>3. M.Sc. Lara Lopes, Professor of ICBAS, School of Meidicine and Biomedical Sciences, University of Porto</p> <p>Topic: Quince leaves: traditional and innovative clinical applications in eastern and western medicine</p> <p>4. Ph.D. Rui Gonçalves, Professor of Portuguese Red Cross Northern Health School</p> <p>5. Prof. Ricardo Teixeira, Vice president of the European Traditional Chinese Medicine Association</p> <p>Closing Ceremony 11:15 – 11:30</p> <p>(about 3 minutes for each)</p> <p>1/ YiPing Chow, Chairman, Portuguese-Chinese Chamber of Commerce of Small and Medium Enterprises (CCPC-PME)</p> <p>2/ Wenxian Cai, Chairman, Portuguese-Chinese Commercial and Industrial Association (ACILC)</p> <p>3/ Li Xiangmin, Chinese Director, ICUC</p>
<p>六、参与对象：葡萄牙和中国大学的学者、研究人员，植物药生产企业的研究人员和管理人员等。</p>	<p>6. Participants: Sino-Portuguese scholars and researchers related to medicine, especially in botanical medicine from scientific research institutions, universities, enterprises, etc.</p>
<p>主办方 葡萄牙植物药产业发展促进会、葡萄牙科</p>	<p>Organizations: Portuguese Pytotherapy Products Industry Promotion Association (Portugal), Confucius Institute of University of</p>

<p>英布拉大学孔子学, 中国浙江中医药大学</p> <p>协办方 葡中中小企业商会</p> <p>支持单位 科英布拉大学、波尔图大学、葡萄牙红十字健康教育学院、大西洋商学院</p>	<p>Coimbra (Portugal), Zhejiang Chinese Medical University (China)</p> <p>Host: Portuguese-Chinese Chamber of Commerce of Small and Medium Enterprises (Portugal)</p> <p>Supporting Organizations: University of Coimbra, University of Porto, Portuguese North Red Cruz Higher Education of Health, Atlantic Business School.</p>
---	--